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1  Επεισόδια στην ΑΣΟΕΕ, «εξηγήσεις» από ΕΛ.ΑΣ.
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 378.97 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τα επεισόδια ξέσπασαν όταν άτομα που είχαν καλύψει τα πρόσωπά τους με κουκούλες και κράνη βγήκαν από το κτίριο του Οικονομικού Πανεπιστημίου και 
έβαλαν φωτιές σε κάδους απορριμμάτων, με αποτέλεσμα να διακοπεί η κυκλοφορία ίων οχημάτων.

Επεισόδια στην ΑΣΟΕΕ, «εξηγήσεις» από ΕΛΑΣ.
Τους λόγους που η ΕΛ.ΑΣ. δεν προ
χώρησε σε επέμβαση εντός του Οι
κονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών 
(πρώην ΑΣΟΕΕ) στη διάρκεια των 
επεισοδίων που προκάλεσε χθες το 
μεσημέρι ομάδα 40 κουκουλοφό- 
ρων, εξήγησε σε ανακοίνωσή της η 
Γενική Αστυνομική Διεύθυνση Ατ
τικής (ΓΑΔΑ). Ανέφερε χαρακτηρι
στικά ότι «η πληρης λειτουργία του 
Πανεπιστημίου την ώρα εκείνη και 
η παρουσία πολλών ατόμων στους 
χώρους του, καθιστούσε μη ενδε- 
δειγμένη οποιαδήποτε περαιτέρω 
επιχειρησιακή ενέργεια». Τα επει
σόδια ξέσπασαν στη 1 μ.μ., όταν 
άτομα που είχαν καλύψει τα πρό-

«Μη ενδεδειγμένη 
επιχειρησιακή ενέρ
γεια» η επέμβαση 
τη στιγμή των επεισο
δίων που προκάλεσαν 
κουκουλοφόροι.

σωπά τους με κουκούλες και κράνη 
βγήκαν από το κτίριο του Οικονο
μικού Πανεπιστημίου και έβαλαν 
φωτιές σε κάδους απορριμμάτων, 
με αποτέλεσμα να διακοπεί η κυ
κλοφορία των οχημάτων. Στη θέα

των αστυνομικών που έφτασαν στο 
σημείο οι κουκουλοφόροι πέταξαν 
πέτρες και άλλα αντικείμενα εναντί
ον τους. Οι άνδρες των ΜΑΤ έκα
ναν χρήση δακρυγόνων, υποχρε
ώνοντας τους «μπαχαλάκηδες» να 
μπουν στο πανεπιστήμιο. Σταδιακά 
τα επεισόδια εκτονώθηκαν και η 
κυκλοφορία των αυτοκινήτων στη 
λεωφόρο Πατησίων που είχε διακο
πεί αποκαταστάθηκε στις 3 μ.μ.. 
Σημειώνεται ότι νωρίτερα οι νεα
ροί πέταξαν φέιγ βολάν και ανάρ- 
τησαν ένα πανό με συνθήματα για 
τα γεγονότα που εκτυλίσσονται τις 
τελευταίες ημέρες στη Χιλη.

Στο μεταξύ, «παρέμβαση» στο

νοσοκομείο «Αγιος Σάββας» πραγ
ματοποίησαν, χθες, μέλη της αναρ
χικής ομάδας «Ρουβίκωνας». Σε 
κείμενό τους στο Διαδίκτυο ανέ
φεραν ότι η χθεσινή δράση τους 
έγινε, μεταξύ άλλων, σε ένδειξη 
αλληλεγγύης στον πρόεδρο του 
Συλλόγου Εργαζομένων «που έχει 
πέσει θύμα απειλών και συκοφα
ντίας του διοικητή». Τα μέλη της 
ομάδας αξιοποίησαν τη συγκυρία 
για να προπαγανδίσουν, μέσω του 
ίδιου κειμένου, το διήμερο «ανοι
κτής απεΰθυνσης» που έχει προ
γραμματιστεί για το διήμερο 3 και 
4 Νοεμβρίου στο αυτοδιαχειριζό- 
μενο θέατρο «Εμπρός».
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1  Στη ρύθμιση των 120 δόσεων ασφαλιστικές οφειλές
4,1 δισ.

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 819.22 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στις 120 δόσεις 
οφειλές 4,1 δισ. 
προς τον ΕΦΚΑ
Αφορά 323.547 οφειλέτες

Με εντατικούς ρυθμούς συνεχίζεται από τον ΕΦΚΑ 
και το ΚΕΑΟ η διαδικασία της ρύθμισης των ασφα
λιστικών οφειλών στα Ταμεία σε 120 δόσεις, καθώς 
σύμφωνα με τα τελευταία στοιχεία έχουν ήδη ρυθ
μιστεί οι αιτήσας 323.547 οφειλετών (ποσοστό 74,80%) 
και το συνολικό ποσό που εντάχθηκε στον νέο νόμο 
ανέρχεται σε 4.130.156.911 ευρώ, ενώ το συνολικό 
χρέος όλων των οφειλετών στο ΚΕΑΟ μέχρι και τον 
Ιούνιο του 2019 ήταν 35,1 δισ. ευρώ. Ο αριθμός των 
αιτήσεων που είχε υποβληθεί έως την καταληκτική 
ημερομηνία ένταξης στη ρύθμιση των 120 δόσεων 
στις 7 Οκτωβρίου ήταν 432.550. σελ. 4
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1  Στη ρύθμιση των 120 δόσεων ασφαλιστικές οφειλές 4,1 δισ.
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 1,4 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Στη ρύθμιση των 120 δόσεων 
ασφαλιστικές οφειλές 4,1 δισ.
Έως τώρα έχουν διεκπεραιωθεί 323.547 αιτήσεις και έχουν εισπραχθεί 230 εκατ.

Του Στέλιου Παπαπέτρου
spapap@naftemporiki.gr

Μ
ε εντατικούς ρυθμούς 
συνεχίζεται από τον Ενι
αίο Φορέα Κοινωνικής 
Ασφάλισης (ΕΦΚΑ) και το Κέν

τρο Είσπραξης Ασφαλιστικών 
Οφειλών (ΚΕΑΟ) η διαδικασία 
της ρύθμισης των 120 δόσεων 
για εισφορές που οφείλονται στα 
Ταμεία, καθώς -σύμφωνα με τα 
τελευταία στοιχεία- έχουν ήδη 
ρυθμιστεί οι αιτήσεις 323.547 
οφειλετών (ποσοστό 74,80%) και 
το συνολικό ποσό που εντάχ
θηκε στον νέο νόμο ανέρχεται 
σε 4.130.156.911 ευρώ, ενώ το 
συνολικό χρέος όλων των οφει
λετών στο ΚΕΑΟ μέχρι και τον 
Ιούνιο του 2019 ήταν 35,1 δισ. 
ευρώ. Σύμφωνα με τα στοιχεία 
του υπουργείου Εργασίας και 
Κοινωνικών Υποθέσεων, ο αριθ
μός των αιτήσεων που είχε υπο
βληθεί έως την καταληκτική ημε
ρομηνία ένταξης στη ρύθμιση 
των 120 δόσεων, δηλαδή στις 7 
Οκτωβρίου, ήταν 432.550 οφει
λέτες (επιχειρήσεις, ελεύθεροι 
επαγγελματίες και αγρότες), ενώ 
ο αριθμός των αιτήσεων που απο
μένουν ανέρχεται σε 109.012. 
Από τις έως τώρα ρυθμίσεις ει- 
σπράχθηκαν 230.830.020 ευρώ.

Τα στοιχεία έως 23/10
Από την εξέλιξη της διαδικασίας 
ρύθμισης των οφειλών προκύ
πτει ότι ειδικά το τελευταίο διά
στημα, ήτοι από ας 10 έως και τις 
23 Οκτωβρίου, υπάρχει μεγάλη 
αύξηση στην ολοκλήρωση της 
διαδικασίας οφειλών στον πρώην 
ΟΑΕΕ. Συγκεκριμένα, στο συγ- 
καφιμένο χρονικό διάστημα των 
14 ημερών ολοκληρώθηκε η έν
ταξη στη ρύθμιση για 15.618 αι
τήσεις, δηλαδή κατά μέσο όρο 
διεκπεραιώνονταν 1.115 αιτή
σεις ημερησίως για ελεύθερους 
επαγγελματίες. Τα αντίστοιχα 
στοιχεία για τους αγρότες αφο
ρούν 4.846 αιτήσεις και για τους 
εργοδότες 48 αιτήσεις. Πάντως, 
αξίζει να επισημανθεί ότι από 
τα 4,1 δισ. ευρώ των οφειλώνγια 
τις οποίες ολοκληρώθηκε η ρύθ
μιση, τα περισσότερα, δηλαδή 
τα 2,5 δισ. ευρώ των οφειλών, 
αφορούν επιχειρήσεις και ερ
γοδότες του ιδιωτικού τομέα (τέ
ως ΙΚΑ).

Στελέχη του υπουργείου Ερ
γασίας και Κοινωνικών Υποθέ
σεων εκτιμούν πως όταν ολο
κληρωθεί η διαδικασία της ρύθ

, Μ f 1Γ ■ 11 m

Η εικόνα της ρύθμισης ασφαλιστικών οφειλών 
έως τις 23 Οκτωβρίου 2019 (ποσά σε ευρώ)

Φορέας Σύνολο
αιτήσεων

Οφειλές που 
ρυθμίστηκαν

Οφειλές που 
εισπράχθηκαν

ΙΚΑ 85.193 2.545.042.000 156.400.000
ΟΓΑ 62.584 205.268.000 7.659.000
ΟΑΕΕ 163.138 1.298.278.000 60.313.000
ΕΤΑΑ και ΕΤΑΠ-ΜΜΕ 9.531 65.184.000 4.308.000
Παροχές* 3.101 16.383.000 2.148.000

Πηγή: Κέντρο Είσπραξης Ασφαλιστικών Εισφορών
* Χρηματικά ποσά που καταβλήθηκαν αχρεωστήτως από διάφορα Ταμεία και πρέπει να 
επκπραφούν.

μισης ένταξης των οφειλών από 
όλες τις αιτήσεις που υποβλή
θηκαν, το συνολικό ποσό των 
ρυθμισμένων οφειλών θα ξεπε- 
ράσει αισθητά τα 4,5 δισ. ευρώ. 
Υπενθυμίζεται ότι η διαδικασία 
ηλεκτρονικής ρύθμισης των 
ασφαλιστικών οφειλών ξεκίνη
σε στις 22 Μαΐου και θα ολο
κληρωθεί στις 31 Δεκεμβρίου.

Από την επεξεργασία των αι
τήσεων που ολοκληρώθηκαν μέ-

Η πορεία 
των 120 
δόσεων

Ολοκληρώθηκε η διαδικα
σία ένταξης στη ρύθμιση για 
το 74,8% των οφειλετών στα 
ασφαλιστικά ταμεία, ποσο
στό που αφορά τη διεκπε
ραίωση 323.547 αιτήσεων 
επί συνόλου 432.559, ενώ 
εκκρεμούν 109.012 αιτήσεις.

4,1 δισ. ευρώ το συνολικό 
ύψος των οφειλών που ρυθ
μίστηκαν, έκτων οποίων έως 
τις 23 Οκτωβρίου είχαν ει- 
σπραχθεί τα 230,8 εκατ.

χρι και την Τετάρτη 23 Οκτω
βρίου στο ΚΕΑΟ, δηλαδή ο αριθ
μός των αιτήσεων που διεκπε- 
ραιώθηκαν, το ποσό των χρεών 
που ρυθμίστηκε, καθώς και τα 
ποσά που εισπράχθηκαν από 
τις δόσεις ή από τις εφάπαξ πλη
ρωμές, προκύπτει η ακόλουθη 
εικόνα ανά ασφαλιστικό φορέα:

- Στο τ. ΙΚΑ διεκπεραιώθηκαν 
85.193 αιτήσεις από επιχειρή
σεις και εργοδότες του ιδιωτικού 
τομέα, βάσει τωνοποίων ρυθμί
στηκαν ασφαλιστικές οφειλές 
ύψους 2.545.042.000 ευρώ, εκ 
των οποίων εισπράχθηκαν
156.400.000 ευρώ.
■ Στον τ. ΟΓΑ υποβλήθηκαν 
62.584 αιτήσεις για τη ρύθμιση 
οφειλών ύψους 205.268.000 ευ
ρώ, εκ των οποίων εισπράχθη- 
καν 7.659.000 ευρώ.
■ Στον τ. ΟΑΕΕ υποβλήθηκαν 
163.138 αιτήσας για τη ρύθμιση 
οφειλών ύψους 1.298.278.000 
ευρώ, εκ των οποίων εισπράχ- 
θηκαν 60.313.000 ευρώ.
■ Στο τ. ΕΤΑΑ και ΕΤΑΠ-ΜΜΕ 
υποβλήθηκαν9.531 αιτήσειςγια 
τη ρύθμιση οφειλών ύψους
65.184.000 ευρώ, εκ των οποίων 
εισπράχθηκαν 4.308.000 ευρώ.
■ Σχετικά με τις παροχές, δη
λαδή για χρηματικά ποσά που 
καταβλήθηκαν αχρεωστήτως 
από διάφορα ασφαλιστικά τα-

Οι αιτήσεις που είχαν 
υποβληθεί έως την 
καταληκτική ημερομηνία 
ένταξης στη ρύθμιση των 
120 δόσεων, δηλαδή 
στις 7 Οκτωβρίου, ήταν 
432.550, εκ των οποίων 
εκκρεμούν 109.012.

μεία και πρέπει να επιστρα- 
φούν, υποβλήθηκαν 3.101 αι
τήσεις για τη ρύθμιση οφειλών 
ύψους 16.383.000 ευρώ και εκ 
των οποίων εισπράχθηκαν
2.148.000 ευρώ.

Η εξέλιξη του χρέους
Το συνολικό χρέος στο ΚΕΑΟ, 
από 35.358.484.925 ευρώ που 
ήταν στο τέλος του πρώτου τρι
μήνου του έτους, στο τέλος του 
δευτέρου τριμήνου διαμορφώ
θηκε σε 35.110.125.981 ευρώ. 
Το ποσό της μείωσης του τρέ
χοντος υπολοίπου κατά το τε
λευταίο τρίμηνο ανέρχεται σε 
248.358.944 ευρώ. Η διαφορά 
οφείλεται σε καταβολές, δια
γραφές, μειώσεις, συμψηφι
σμούς οφειλών και εκπτώσεις 
προσαυξήσεων λόγω ρυθμίσε
ων, στην αύξηση των πρόσθε
των τελών, καθώς και στις δια
γραφές οφειλών μη μισθωτών 
βάσει του επανυπολογισμού που 
προβλέπει ο ν. 4611/2019. Ειδι
κά οι διαγραφές λόγω του επα- 
νυπολογτσμού των εισφορών για 
τους μη μισθωτούς οδήγησαν 
σε μείωση του τρέχοντος υπο
λοίπου των οφειλών που προ
έρχονται από το τ. ΟΑΕΕ και το 
τ. ΕΤΑΑ.

Το ΚΕΑΟ, στο οποίο καταλή
γουν προς είσπραξη όλες οι

ασφαλιστικές εισφορές ακόμη 
και από το πρώτο ευρώ, κατη
γοριοποιεί τους οφειλέτες σε δύο 
διακριτές ομάδες με κριτήριο 
την παλαιότητα των οφειλών. Η 
πρώτη ομάδα περιλαμβάνει οφει
λέτες που δημιούργησαν για 
πρώτη φορά οφειλές το 2009 ή 
παλαιότερα και η δεύτερη ομά
δα περιλαμβάνει οφειλέτες που 
δημιούργησαν οφειλές για πρώ
τη φορά μετά το 2009. Από τα 
στοιχεία του ΚΕΑΟ προκύπτει 
ότι για τις οφειλές ύψους 
35.110.125.981 ευρώ το 22,53% 
(ποσό 7.911.407.317 ευρώ) του 
συνολικού χρέους δήμιου ργή- 
θηκε από οφειλέτες που ξεκί
νησαν να δημιουργούν οφειλές 
για πρώτη φορά από το 2010 και 
μετά, ενώ το 77,47% (ποσό 
27.198.718.664 ευρώ) δημιουρ- 
γήθηκε από οφειλέτες που ξε
κίνησαν να δήμιου ργούν οφειλές 
για πρώτη φορά το 2009 ή πα
λαιότερα.

Την τελευταία διετία
Οι οφειλές που αφορούν τα έτη 
2017 και 2018 είναι σημαντικά 
μικρότερες από αυτές των προ
ηγούμενων ετών. Αυτό παρατη- 
ρείται διότι, σύμφωνα με το 
ΚΕΑΟ, μέχρι τις 30/6/2019 δεν 
είχαν ακόμα βεβαιωθεί στις υπη
ρεσίες του οι οφειλές των μη μι- 
σθωτώνγια τα έτη 2017και 2018, 
επειδή δεν είχε ολοκληρωθεί η 
εκκαθάριση των ασφαλιστικών 
εισφορών των μη μισθωτών 
ασφαλισμένων για τα έτη αυτά, 
όπως προβλέπει ο νόμος Κα- 
τρούγκαλου. Οι οφειλές αυτές 
διαβιβάστηκαν στο ΚΕΑΟ τον 
Ιούλιο του 2019 και συγκεκρι
μένα: Για το έτος 2017 ποσό 
674.891.764,06 ευρώ, που αφο
ρά το σύνολο οφειλετών μη μι
σθωτών. Για το έτος 2018 ποσό 
88.025.422,13 ευρώ, που αφο
ρά μόνο οφειλέτες που έκαναν αί
τηση υπαγωγής στη ρύθμιση 
του ν. 4611/2019.

Οι οφειλέτες των ασφαλιστι
κών ταμείων οι οποίοι έχασαν 
την προθεσμία και δεν εντάχ
θηκαν στη ρύθμιση των 12 0 δό
σεων, η προθεσμία της οποίας 
εξέπνευσε στις 7 Οκτωβρίου, κιν
δυνεύουν να βρεθούν αντιμέ
τωποι με αναγκαστικά μέτρα εί
σπραξης, όπως είναι οι κατα
σχέσεις τραπεζικών λογαρια
σμών, εισοδημάτων και περι
ουσιακών στοιχείων, καθώς και 
οι πλειστηριασμοί ακινήτων.

[SID.-13094585]
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1  Σε θέσεις μάχης ξανά οι γιατροί
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 424.47 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΕΟΠΥΥ: Σε τροχιά απεργιακών 
κινητοποιήσεων εισέρχονται ξανά οι 
κλινικοεργαστηριακοί γιατροί και τα 
διαγνωστικά κέντρα, λόγω των με
γάλων περικοπών στις αποζημιώσεις 
τους για εξετάσεις που διενήργησαν 
ασφαλισμένοι του ΕΟΠΥΥ. Σελ. 6
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1  Σε θέσεις μάχης ξανά οι γιατροί
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Σε θέσεις μάχης ξανά οι γιατροί
Απεργιακές κινητοποιήσεις εξαιτίας των μεγάλων περικοπών στις αποζημιώσεις τους

Τον Ιούνιο τα διαγνωστικά κέντρα και εργαστήρια έκλεισαν για τρία 24ωρα 
διαμαρτυρόμενα για τις αναγκαστικές εκπτώσεις που τους είχαν επιβληθεί.

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Σε τροχιά απεργιακών κινητοποιή
σεων εισέρχονται ξανά οι κλινικο- 
εργαστηριακοί γιατροί και τα δια
γνωστικά εργαστήρια και κέντρα, 
λόγω των μεγάλων περικοπών στις 
αποζημιώσεις τους για εξετάσεις 
που διενέργησαν ασφαλισμένοι 
του ΕΟΠΥΥ. Κατά τη χθεσινέ σύ
σκεψη στα γραφεία του Πανελλή
νιου Ιατρικού Συλλόγου (ΠΙΣ), το 
συντονιστικό όργανο των ιδιωτικών 
ενώσεων πρωτοβάθμιας φροντίδας 
Υγείας αποφάσισε να προχωρήσει 
σε προειδοποιητική απεργία εντός 
του Νοεμβρίου, θυμίζοντας ημέρες 
του προεκλογικού Ιουνίου 2019, 
όταν τα διαγνωστικά κέντρα και ερ
γαστήρια έκλεισαν για τρία 24ωρα, 
διαμαρτυρόμενα για τις αναγκαστι
κές εκπτώσεις που τους είχαν επι
βληθεί. Οπως αναφέρεται σε χθε
σινέ ανακοίνωση του ΠΙΣ, «μέχρι 
στιγμής ο ΕΟΠΥΥ δεν είναι σε θέ
ση να δώσει συγκεκριμένο χρονο
διάγραμμα βελτίωσης των οικονο
μικών δεδομένων των ιατρών και 
των διαγνωστικών εργαστηρίων, με 
την κατάργηση ή τον περιορισμό 
του clawback (σ.σ.: μηχανισμός επι
στροφής της δαπάνης που υπερβαί
νει τον κλειστό προϋπολογισμό από 
τους παρόχους στον Οργανισμό)».

Οπως τόνισαν οι εκπρόσωποι 
των γιατρών και των εργαστηρίων, 
η παροχή υπηρεσιών πρωτοβάθ
μιας φροντίδας Υγείας τελεί υπό 
καθεστώς ακραίας υποχρηματο- 
δότησης, γεγονός που δημιουργεί 
συνθήκες μη βιώσιμες για τα εργα-

Προειδοποιητική 
απεργία εντός του Νοεμ
βρίου - Ο πρόεδρος 
του ΕΟΠΥΥ δεσμεύθηκε 
για αύξησπ του προϋ
πολογισμού για διαγνω
στικές εξετάσεις.

στήρια. Το πρόβλημα έχει ενταθεί 
τα τελευταία δύο χρόνια λόγω της 
επιλογής της προηγούμενης κυ
βέρνησης να αυξήσει παροχές σε 
ασφαλισμένους, χωρίς να αυξή
σει και τους αντίστοιχους πόρους.

Είναι χαρακτηριστικό ότι για 
το 2018 τα εργαστήρια καλούνται 
να επιστρέφουν στον ΕΟΠΥΥ ως 
clawback το ποσό των 120 εκατ. 
ευρώ. Οι προβλέψεις για το 2019

είναι ότι η υπέρβαση από τον προ
ϋπολογισμό την οποία θα κληθούν 
να επιστρέφουν στον ΕΟΠΥΥ τα δι
αγνωστικό κέντρα και εργαστήρια 
θα κινηθεί σε εξίσου υψηλά επίπε
δα. Μόνο το πρώτο εξάμηνο του 
2019 εκτιμάται ότι το clawback θα 
διαμορφωθεί στα 58 εκατ. ευρώ. Ση
μειώνεται ότι, σύμφωνα με τα μέχρι 
τώρα δεδομένα, ο ΕΟΠΥΥ θα διαθέ
σει φέτος για διαγνωστικές εξετά
σεις το ποσό των 393 εκατ. ευρώ, 
στα οποία περιλαμβάνονται και 27 
εκατ. ευρώ για τα οποία είχε δεσμευ- 
θεί η προηγούμενη κυβέρνηση, αλ
λά δεν έχουν ακόμη εγγράφει στον 
προϋπολογισμό. Οπως τονίστηκε 
κατά τη σύσκεψη, ο ΕΟΠΥΥ θα δι
αθέσει συνολικό το 2019 για ιατρι
κές επισκέψεις και διαγνωστικές 
εξετάσεις ασφαλισμένων 480 εκατ. 
ευρώ, τη στιγμή που οι λειτουργι
κές δαπάνες του Οργανισμού με 
τους 1.500 υπάλληλους φθάνουν 
τα 800 εκατ. ευρώ.

Ο πρόεδρος του ΕΟΠΥΥ Βα
σίλης Πλαγιαννάκος και η αντι
πρόεδρος Θεανώ Καρποδίνη, που 
παρέστησαν στη σύσκεψη, ανα
γνώρισαν την ασφυκτική κατάστα
ση που έχει δημιουργηθεί για τα 
εργαστήρια και τους κλινικοεργα- 
στηριακούς γιατρούς και δεσμεύ- 
θηκαν για αύξηση του προϋπολο
γισμού για διαγνωστικές εξετάσεις 
στο τέλος του χρόνου μέσω ανα
κατανομής των πόρων του ΕΟ- 
ΠΥΥ. Επίσης, δήλωσαν ότι θα γί
νει προσπάθεια ενίσχυσης των 
πόρων μέσω κονδυλίων από την 
Πρόνοια και το μεταναστευτικό.
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1  Δημιουργία κέντρου ακτινοθεραπείας
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 49.44 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΣΩΤΗΡΙΑ»

Δημιουργία κέντρου 
ακτινοθεραπείας
Τη δημιουργία κέντρου ακτινοθε
ραπείας στο νοσοκομείο «Σωτη
ρία» προανήγγειλε χθες ο υπουρ
γός Υγείας Βασίλης Κικίλιας κατά 
την ομιλία του σε εκδήλωση που 
διοργάνωσε η Γενική Γραμμα
τεία Ενημέρωσης και Επικοινωνί
ας με τίτλο «Καρκίνος του μαστού, 
μία μάχη που αξίζει να κερδίσου
με». Ο κ. Κικίλιας ανέφερε ότι το 
κέντρο θα δήμιουργηθεί σε νέο 
κτίριο με άρτιες υποδομές και με 
σύγχρονο ιατρικό και εργαστη
ριακό εξοπλισμό. Τόνισε δε ότι 
στις άμεσες προτεραιότητες του 
υπουργείου είναι και η υλοποίηση 
προγραμμάτων προσυμπτωματι- 
κού ελέγχου για όλες τις γυναίκες 
άνω των 30 ετών και οι οποίες θα 
υποβάλλονται σε δωρεάν μαστο
γραφίες χωρίς να απαιτείται η έκ
δοση παραπεμπτικού.
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1  Άθλιες συνθήκες στο ΚΥΤ της Κω
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 610.05 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΤΗΣ ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ ΠΡΟΣΦΥΓΩΝ ΣΤΟ ΑΙΓΑΙΟ :

Άθλιες συνθήκες στο ΚΥΤ της Κω
£§> Την ώρα που η κυβέρνηση προωθεί έ
να νομοσχέδιο που μόνο προστασία δεν 
θα προσφέρει στους κατατρεγμένους των 
πολέμων και των διωγμών του καιρού 
μας που φτάνουν στα νησιά του Αιγαί
ου, η Υποστήριξη Προσφύγων στο Αιγαίο 
(RSA) φέρνει στο φως τις συνθήκες δια
βίωσης στην Κω για τους αιτούντες άσυ
λο κάνοντας λόγο για «ανείπωτη κρίση 
συνθηκών υποδοχής». Η οργάνωση κα- 
λεί «τις ελληνικές αρχές να βάλουν τέλος 
στην τοξική συμφωνία Ε.Ε. - Τουρκίας 
και να λάβουν επείγοντα μέτρα για την 
αντιμετώπιση της κρίσης συνθηκών υ
ποδοχής και την παροχή στους αιτούντες 
διεθνή προστασία ασφαλείς και αξιο
πρεπείς συνθήκες όπως ορίζει το Διεθνές 
και Ευρωπαϊκό Δίκαιο. Καλεί επίσης τα 
άλλα κράτη - μέλη της Ε.Ε. να επιδείξουν 
αλληλεγγύη και να σταματήσουν τις επι
στροφές αιτούντων άσυλο στην Ελλάδα, 
καθώς ενέχεται σοβαρός κίνδυνος να ε
κτεθούν σε απαράδεκτες συνθήκες στα 
νησιά του Αιγαίου και την ενδοχώρα».

Όπως σημειώνει η Υποστήριξη Προ
σφύγων στο Αιγαίο, εκατοντάδες πρό
σφυγες είναι αναγκασμένοι να ζουν σε 
κατασκευές από χαρτόκουτα και καλάμια 
και άλλα αυτοσχέδια παραπήγματα έξω 
και μέσα στο hotspot, σε άκρως επισφα
λείς και ακατάλληλες συνθήκες, χωρίς 
πρόσβαση σε επαρκή ιατρική και νομική 
στήριξη. Μάλιστα όπως τονίζουν «ο σο
βαρός υπερπληθυσμός έχει οδηγήσει τις 
αρχές να χρησιμοποιούν το προαναχω- 
ρησιακό κέντρο κράτησης (ΠΡΟΚΕΚΑ) 
και ως χώρο διαμονής -υπό περιορισμό 
ελευθερίας- αιτούντων άσυλο, συμπερι
λαμβανομένων ευάλωτων ατόμων, γυ
ναικών και οικογενειών».

Επιπλέον, επικαλούμενη στοιχεία της'Υ- 
πατης Αρμοστείας του ΟΗΕ για τους 
Πρόσφυγες, τονίζει πως η πλειοψηφία 
των αιτούντων άσυλο προέρχεται από τη

Εκατοντάδες πρόσφυγες 
είναι αναγκασμένοι 

να ζουν σε κατασκευές 
από χαρτόκουτα και καλάμια 
και άλλα αυτοσχέδια 
παραπήγματα έξω και μέσα 
στο hotspot, σε άκρως 
επισφαλείς και ακατάλλπλες 
συνθήκες, χωρίς πρόσβασπ 
σε επαρκή ιατρική 
και νομική στήριξπ

Συρία, τη Λαϊκή Δημοκρατία του Κονγκό, 
την Παλαιστίνη και το Ιράκ, ενώ το πο
σοστό των παιδιών ανέρχεται σε 27% ε
πί του συνολικού πληθυσμού. Η πραγ
ματικότητα δηλαδή διαψεύδει τα περί 
«μεταναστευτικού ζητήματος» και όχι 
«προσφυγικού».

«Ζούμε εδώ σαν τα ποντίκια. Ψάχνου
με να βρούμε χαρτόκουτα και καλάμια 
για να φτιάξουμε ένα μέρος να κοιμη
θούμε. Το βράδυ δεν έχει φως. Ψάχνεις να 
βρεις ελεύθερο χώρο ανάμεσα στους άλ
λους, ακουμπάς το σώμα σου και προ
σπαθείς να κοιμηθείς», είπε στη RSA ένας 
αγγλόφωνος άνδρας από το Καμερούν, ο 
οποίος ζει εδώ και δύο μήνες σε ένα ε- 
γκαταλελειμμένο κτήριο έξω από το 
hotspot.

«Όταν πηγαίνουμε τα παιδιά στον για
τρό, μας γράφει φάρμακα και μας λέει να 
τα αγοράσουμε μόνοι μας. Δεν μας έχει 
βοηθήσει κανείς. Μόλις φτάσαμε, μας έ
δωσαν μόνο μία κουβέρτα στον καθένα. 
Οι γυναίκες δεν έχουμε καν τα βασικά εί
δη προσωπικής υγιεινής» λέει μια νεα
ρή Αφγανή που ζει μαζί με την οικογέ- 
νειά της σε άλλο εγκαταλελειμμένο κτή
ριο έξω από το hotspot εδώ και ένα μήνα.

ΠΟΡΕΙΑ ΕΝΑΝΤΙΑ ΣΤΟ ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΓΙΑ ΤΟ ΠΡΟΣΦΥΓΙΚΟ

«Απελάστε τον Μητσοτάκη»
» Πορεία διαμαρτυρίαε ενάντια στο νομοσχέδιο για το προσφυγικό άσυλο πραγματοποίησαν 
χθεε το απόγευμα αριστερέε και μεταναστευτικέε οργανώσει από τα Προπύλαια με προορισμό τη 
Βουλή. Κεντρικά αιτήματα ms διαδήλωσηε ήταν να αποσυρθεί το νομοσχέδιο, να κλείσουν τα κέ
ντρα κράτησηε μεταναστών στη Μόρια και στα υπόλοιπα νησιά του Αν. Αιγαίου και να μεταφερθούν 
οι πρόσφυγεε από τα στρατόπεδα συγκέντρωσή σε ανθρώπινεε συνθήκεε otis notes.

«θα ζήσουμε μαζί», έγραφε το πανό ms Kivnons «Απελάστε τον Ρατσισμό», ενώ τα μέλη ms ΔΕΑ 
κρατούσαν πλακάτ όπου ζητούσαν «άσυλο και στέγη orous πρόσφυγε5». «Οι Ε.Ε. και κυβερνήσει 
είναι υπεύθυνεεγια κάθε ζωή που χάνεται», ήταν το μήνυμα ms επιτροπήε προσφύγων Λαυρίου. Πα
ρόν και το ΕΕΚ, που είχε κεντρικό σύνθημα στο πανό του: «Τσακίστε τον ρατσισμό και τον φασισμό». 
Καυστικά ήταν τα πλακάτ που κρατούσαν μετανάστεε. Ένα έγραφε: «Απελάστε τον Μητσοτάκη» και 
είχε ζωγραφισμένο αεροπλάνο, ενώ ένα άλλο έγραφε: «Τα ψέματα και οι νόμοι oas δεν μπορούν να 
pas σταματήσουν». Η πορεία ολοκληρώθηκε xoopis εντάσειε εκεί όπου ξεκίνησε, στα Προπύλαια.

Κ. ΠΑΠΑΝΤΩΝI ΟΥ
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1  ·» Στο περιθώριο παιδεία και υγεία
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 307.66 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

·»
Η κυβέρνηση 
έχει ρίξει όλο 
το βάρος του 
νομοθετικού 
της έργου στην 
οικονομία, τη 
μείωση των 
φόρων και την 
προσέλκυση 
επενδύσεων, 
προκειμένου 
να επιτευχτεί 
ο στόχος 
για ισχυρή 
ανάπτυξη

Στο περιθώριο παιδεία και υγεία

Του Γιώργου Λαμπράκη

Η
ΝΔ είχε υποσχεθεί προεκλογικά ότι τα ζητήματα 
της παιδείας και της υγείας θα βρίσκονται στο επί
κεντρο της νέας κυβέρνησης και πως θα προσπα
θούσε να διορθώσει τη χαοτική κατάσταση, που παρέλαβε 

από τους προκατόχους της. Από τα πρώτα, τουλάχιστον, δείγ
ματα γραφής του νέου κυβερνητικού σχήματος δεν προκύ
πτει ότι όντως τα τεράστια προβλήματα της δημόσιας εκπαί
δευσης και του εθνικού συστήματος υγείας αποτελούν άμε
σες προτεραιότητες και πως υπάρχει σαφές σχέδιο δράσης 
για την αντιμετώπισή τους.

Τα προβλήματα αφορούν κυρίως στην υποοτελέχωση νευ
ραλγικών δομών, όπως οι κλινικές των δημόσιων νοσοκομεί
ων, όπου το πάγωμα των μόνιμων προσλήψεων και η απρο
θυμία ανανέωσης των συμβάσεων των επικουρι κών γιατρών 
έχουν οδηγήσει στα όρια της αντοχής του το εναπομείναν 
προσωπικό.

Το θέμα των χαμηλών αμοιβών των ειδικευόμενων και των 
ειδικών γιατρών αποτελεί επιπρόσθετο αρνητικό παράγοντα 
για το δημόσιο σύστημα υγείας. Με μισθούς 900 και 1.000 
ευρώ ποιος νέος γιατρός θα επιλέξει τα ελληνικά δημόσια νο
σοκομεία και όχι αυτά της Ρουμανίας, όπου οι μισθοί των νο
σοκομειακών γιατρών είναι σχεδόν διπλάσιοι;

Αν δεν αλλάξει το ισχύον μισθολογικό καθεοτώς, σε λίγο 
καιρό τα νοσοκομεία μας δεν θα μπορούν να καλύψουν ακό
μη και βασικές τους ανάγκες, καθώς οι περισσότεροι νέοι 
γιατροί θα έχουν φύγει στο εξωτερικό, όπως ήδη συμβαίνει

με πολλές επιστημονικές ειδικότητες. Ηδη υπάρχει τεράστιο 
πρόβλημα στελέχωοης των δημόσιων νοσοκομείων, από τη 
στιγμή που οι μόνιμες προσλήψεις γίνονται με το σταγονόμε
τρο, όπως άλλωστε και οι ανανεώσεις των συμβάσεων των 
επικουρικών γιατρών.

Στη δημόσια εκπαίδευοη το υπουργείο Παιδείας αντί να κα
λύψει τα κενά των δασκάλων και των καθηγητών με μόνιμο 
προσωπικό ή με αναπληρωτές εκπαιδευτικούς, εκδίδει απο
φάσεις για την κατάργηση τμημάτων στη Δευτεροβάθμια Εκ
παίδευση, σχεδόν δύο μήνες από την έναρξη της νέας σχολι
κής χρονιάς και ενώ εξακολουθούν και υφίστανται δεκάδες 
κενά σε βασικές ειδικότητες σε ό,τι αφορά τουλάχιστον στην 
περίπτωση του νομού Μαγνησίας.

Υπάρχουν ανάγκες για επιπλέον διδακτικό προσωπικό, 
ενώ η ηγεσία του αρμοδίου υπουργείου ζητεί τη συρρίκνωση 
τμημάτων και τη δημιουργία τάξεων με ακόμη περισσότε
ρους μαθητές, υλοποιώντας σχεδίασμά ξεκάθαρα αντιπαιδα- 
γωγικό και με αποκλειστικό στόχο την εξοικονόμηση πόρων. 
Ανάλογες πρακτικές επιχειρήθηκε να εφαρμοστούν από 
τους προκατόχους της σημερινής κυβέρνησης, με αποτέλε- 
ομα να υποβαθμιστεί ακόμη περισσότερο το επίπεδο της δη
μόσιας εκπαίδευσης.

Η κυβέρνηση έχει ρίξει όλο το βάρος του νομοθετικού της 
έργου στην οικονομία, τη μείωση των φόρων και την προσέλ
κυση επενδύσεων, προκειμένου να επιτευχτεί ο στόχος για 
ισχυρή ανάπτυξη.

Στον σχεδίασμά δεν πρέπει να μείνουν στο περιθώριο οι 
ευαίσθητοι τομείς της παιδείας και της υγείας. Χρειάζονται, 
λοιπόν, γενναίες πολιτικές αποφάσεις, που θα τους ενι
σχύουν και θα διασφαλίζουν τη βιωσιμότητα και την αναβάθ
μισή τους.

Εκτός και αν θεωρούν στη ΝΔ ότι η χώρα για να ανακάμψει 
χρειάζεται μόνο επενδύσεις και φοροαπαλλαγές και όχι πλή
ρως επανδρωμένα νοσοκομεία και σχολεία.
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1  Να θεσπιστούν κίνητρα
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 260.91 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Να θεσπιστούν 
κίνητρα

Της Βάσως Κυριαζή

Τ
ο γεγονός ότι ολοένα και περισσότεροι 
νέοι γιατροί κρεμούν την άσπρη μπλού
ζα, αποχωρίζονται το Εθνικό Σύστημα 
Υγείας και φεύγουν για το εξωτερικό αν μη τι άλλο 

δεν περιποιεί τιμή για τη χώρα. Αποτελεί «γροθιά» 
στο στομάχι, ειδικά σε μία περίοδο που όλες οι πο
λιτικές έχουν στο επίκεντρό τους τη συγκράτηση 
του brain drain και την επιστροφή των νέων επι
στημόνων στην Ελλάδα.

Είναι ανήκουστο για λειτουργούς υγείας, οι 
οποίοι, όπως όλοι γνωρίζουμε, εργάζονται σε αν
τίξοες συνθήκες, να αμείβονται με 900 και 1.200 

ευρώ, όταν ακόμη 
και στις γειτονικές 
χώρες των Βαλκα
νίων οι μισθοί για 
τον συγκεκριμένο 
κλάδο είναι οι δι
πλάσιοι.

Με ποια κίνητρα 
και με τι όρεξη να 
δουλέψει και να 
προσφέρει γιατρός 
στο Εθνικό Σύστη
μα Υγείας, όταν θε
ωρείται από την 
ίδια την Πολιτεία 
αναλώσιμος; Γιατί 
να έχει μεράκι να 
ασχοληθεί με την 
έρευνα ή να βελτιώ
σει το επίπεδο των 
γνώσεών του, αν 
αυτό δεν αναγνωρί
ζεται στο μέτρο του 
δυνατού;

Την ώρα που 
εμείς ακόμη επιμένουμε να θεωρούμε τα Βαλκά
νια «φτωχό ουγγενή», σύμφωνα με το ρεπορτάζ 
Ρουμανία, Βουλγαρία και Σερβία προσφέρουν 
ισχυρά κίνητρα, όπως υψηλούς μισθούς και δω
ρεάν παροχή διαμερίσματος για στέγαση.

Οι εκκλήσεις για παραμονή στο όνομα ενός κα
λύτερου μέλλοντος από μόνες τους δεν μπορούν 
να κρατήσουν τους επιστήμονες στην Ελλάδα, ού
τε μπορεί να αναχαιτίσουν το κύμα φυγής.

Πρέπει να θεσπιστούν κίνητρα λοιπόν και φυσι
κά να βελτιωθούν οι μισθοί των λειτουργών της 
υγείας, ειδικά εκείνων που διορίζονται πρώτη φο
ρά για να βάλουν πλάτη να παραμείνει όχι απλά όρ
θιο το δημόσιο σύοτημα Υγείας, αλλά και να ανα
βαθμιστούν οι υπηρεσίες, που παρέχονται στους 
ασθενείς.

Με το κύμα φυγής, που καταγράφεται λόγω συν- 
ταξιοδοτήσεων, αφού οι περισσότεροι εν ενερ- 
γεία γιατροί είναι κατά μέσο όρο πλησίον της σύν
ταξης, θα πρέπει εγκαίρως η Πολιτεία να πάρει 
μέτρα. Για να σταματήσουμε επιτέλους να κλα
ψουρίζουμε για τα λαμπρά μυαλά, που έφυγαν 
κλείνοντας κατάμουτρα την πόρτα στη χώρα.

Είναι ανήκουστο για 
λειτουργούς υγείας, 
οι οποίοι, όπως όλοι 
γνωρίζουμε, εργά
ζονται σε αντίξοες 
συνθήκες, να αμεί
βονται με 900 και 
1.200 ευρώ, όταν 
ακόμη και στις γειτο
νικές χώρες των 
Βαλκανίων οι μισθοί 
για τον συγκεκριμέ
νο κλάδο είναι 
οι διπλάσιοι
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1  Γκρίνιες από τα διαγνωστικά κέντρα Σ αναμονής
τηρούν

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 270.32 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Γκρίνιες από τα διαγνωστικά κέντρα
Στάση αναμονής τηρούν τα τοπικά εργαστήρια - Ανοιχτή επιστολή 
στον πρωθυπουργό από τα συνδικαλιστικά όργανα του κλάδου

Την υλοποίηση των δεσμεύσεων, που έχει αναλάβει 
η ηγεσία του υπουργείου Υγείας, περιμένουν 
οι εκπρόσωποι των εργαστηρίων της Μαγνησίας, 
τηρώντας στάση αναμονής

Σ
τάση αναμονής τη
ρούν οι εκπρόσω
ποι των ακτινοδια
γνωστικών κέντρων και 

των εργαστηρίων του Βό
λου, περιμένοντας από την 
πολιτική ηγεσία του υπουρ
γείου Υγείας αφενός την 
άμεση κατάργηση του 
clawback και την έκδοση 
υπουργικής απόφασης για 
ρύθμιση των οφειλών του 
προς τον ΕΟΠΥΥ, αφετέ
ρου την αύξηση του προ
ϋπολογισμού για τις ιατρι
κές πράξεις οι οποίες πα
ραμένουν στο επίπεδο 
εκείνων του 1991.

Η κοινοποίηση των οικονο
μικών στοιχείων για τις υπο
χρεωτικές επιστροφές, claw
back, που καλούνται να κατα
βάλλουν τα ιδιωτικά εργαστή
ρια και διαγνωστικά κέντρα 
για το α' εξάμηνο του τρέχον
τος έτους και τα μπιλιετάκια 
που αναμένονται έχουν ήδη 
αρχίσει να προκαλούν δια
μαρτυρίες.

Σύμφωνα με τα στοιχεία, το 
ποσό που θα κληθούν να κα
ταβάλλουν οι κλινικοεργα- 
στηριακοί γιατροί και ιδιοκτή
τες των διαγνωστικών κέν
τρων μέσω του μέτρου της 
αυτόματης περικοπής υπέρ
βασης δαπανών (clawback) 
για το α' εξάμηνο του τρέχον
τος έτους ανέρχεται στα ίδια 
επίπεδα περίπου με το περσι
νό ποσοστό, γεγονός το 
οποίο έχει θέσει τον κλάδο,

για δεύτερη φορά μέσα στον 
ίδιο χρόνο, σε θέσεις μάχης, 
όπως επιβεβαίωσε στον ΤΑ
ΧΥΔΡΟΜΟ εκπρόσωπος του 
κλάδου.

Ανοιχτή επιστολή 
στον πρωθυπουργό
Οι κλινικοεργαστηριακοί 

γιατροί απέστειλαν ανοιχτή 
επιστολή στον πρωθυπουρ
γό, με την οποία ζητούν άμε
ση συνάντηση μαζί του, «συ
νάντηση τηνοποία αναμένου
με ακόμη και η οποία θα επι- 
μείνουμε οπωσδήποτε να γί
νει, ώστε να δοθεί λύση στο 
ζοφερό αυτό πρόβλημα που 
καταστρέφει έναν ολόκληρο

κλάδο και το οποίο είναι ντρο
πή για όλους, κυβερνόντες 
που το επιβάλλουν και παρά- 
χους που το ανέχοντα ι, να συ- 
νεχίσει να υφίσταται», όπως 
λένε οι εκπρόσωποι των δια
γνωστικών κέντρων.

Παράλληλα οι ιδιοκτήτες 
των εργαστηρίων καλούν 
όλες τις ιδιωτικές μονάδες 
εργαστηριακής ιατρικής σε 
επαγρύπνηση, καθώς αν δεν 
υπάρξει θετική έκβαση στα 
αιτήματα που έχουν θέσει, 
δεν αποκλείεται να προκύψει 
νέος γύρος κινητοποιήσεων 
το αμέσως επόμενο διάστη
μα.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ
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1  Στην ανεργία οι επικουρικοί
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 426.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• ΓΙΑΤΡΟΙ ΜΕ «ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΛΗΞΕΩΣ» ΣΤΟ «ΑΧΙΛΛΟΠΟΥΛΕΙΟ»

Στην ανεργία οι επικουρικοί
Στον δρόμο μένουν οι επιστήμονες 
που εργάζονται στο Αχιββοπούβειο και 
αμείβονται μέσω του προγράμματος 
Δημοσίων Επενδύσεων. Τα τραγικά 
αδιέξοδα εισαγωγής και διατήρησης των 
εά αστικών σχέσεων εργασίας στο ΕΣΥ, 
αφήνουν κενά στα τμήματα.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΤΑΣΣΟ Π ΟΥΛΟΥ

Α
πό το Νοσοκομείο ίου Βόλου φεύγουν τέλος 
του μήνα πέντε γιατροί κρίσιμων ειδικοτήτων 
που πληρώνονται από το Πρόγραμμα Δημοσίων 
Επενδύσεων. Λήγουν οι συμβάσεις για πέντε θέσεις 

και συγκεκριμένα ενός οφθαλμίατρου, ενός καρδιο
λόγου, ενός παιδιάτρου, ενός μικροβιολόγου και ενός 
ορθοπεδικού. Το Νοσοκομείο του Βόλου θα προκη
ρύξει θέσεις για τρεις γιατρούς και συγκεκριμένα για 
καρδιολόγο, οφθαλμίατρο και παιδίατρο.
Το μικροβιολογικό τμήμα θα μείνει με έναν γιατρό, 
όπως και το οφθαλμολογικό. Με έναν γιατρό έμεινε 
και το γαστρεντερολογικό καθώς έληξε η σύμβαση 
ενός γαστρεντερολόγου που στελέχωνε το τμήμα.
Τη στιγμή που το νοσοκομείο και τα κέντρα υγείας στε
νάζουν κάτω από τις τραγικές ελλείψεις σε μόνιμους 
γιατρούς, οι γιατροί αποχωρούν ο ένας μετά τον άλλο. 
Στο Νοσοκομείο του Βόλου απαιτούνται 162 γιατροί 
και υπηρετούν 90 μόνιμοι με 20 επικουρικούς, που 
θα πρέπει να φύγουν στο σύνολό τους στο τέλος του 
χρόνου.
Οι γιατροί ζητούν να μπει ένα τέλος στην εργασιακή 
ομηρία και να μονιμοποιηθούν και οι επικουρικοί. 
«Εάν δεν ανανεωθούν οι συμβάσεις για τις οποίες 
δεν έχουμε κανένα νέο, οι συνάδελφοι θα βγουν στην 
ανεργία. Επίσης θα υπολειτουργήσουν τα τμήματα. Η 
κατάσταση είναι εξαιρετικά δύσκολη με τις ελαστικές 
σχέσεις εργασίας και θα γίνει ακόμα δυσκολότερη.

Οι συνάδελφοι καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες 
και είναι υποκρισία να μην προκηρύσσονται μόνιμες 
θέσεις. Η πρόσληψη όλων των επικουρικών γιατρών 
είναι ανάγκη αυτή την ώρα στο «Αχιλλοπούλειο», διότι 
οι κενές οργανικές θέσεις είναι δεκάδες και το νοσοκο
μείο μας σε λίγο καιρό θα αντιμετωπίσει μεγάλα κενά 
σε ιατρικό επιστημονικό προσωπικό», τόνισε ο πρό
εδρος των νοσοκομειακών γιατρών κ. Μαλινδρέτος.

Συνέδριο Γενικής Ιατρικής
Με μεγάλη επιτυχία ολοκληρώθηκαν οι εργασίες του 
1ου Ιπποκράτειου Πανελλήνιου Συνεδρίου Γενικής 
Ιατρικής και ΠΦΥ, που πραγματοποιήθηκε από τις 25 
ώς τις 28 Οκτωβρίου στον Βόλο.
Γενικοί ιατροί από όλη τη χώρα, αλλά και από το Νο
σοκομείο Βόλου συμμετείχαν στο ξεχωριστό αυτό συ
νέδριο, το οποίο εκτός από το εύστοχο επιστημονικό 
πρόγραμμα που είχε διαμορφωθεί, έδινε την ευκαιρία 
στους γενικούς ιατρούς να συμμετάσχουν σε κλινικά 
φροντιστήρια, σχολεία και εργαστήρια δεξιοτήτων.
Η συνεδριακή περίοδος άρχισε από νωρίς το πρωί

της Παρασκευής 25 Οκτωβρίου με τη συνεργασία του 
Συλλόγου για τη Σκελετική Υγεία «Πεταλούδα», με μία 
δράση για την οστεοπόρωση, που έγινε στο ΚΑΠΗ του 
Δήμου Βόλου.
Την έναρξη των εργασιών του συνεδρίου κήρυξε ο 
διοικητής της 5ης ΥΠΕ, κ. Φώτης Σερέτης ενώ την 
εναρκτήρια ομιλία έκανε ο καθηγητήςτης Πνευμονο- 
λογικής Κλινικής του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου 
Λάρισας κ. Κωνσταντίνος Γουργουλιάνης.
Το πρόγραμμα περιλάμβανε πληθώρα ιατρικών θεμά
των, τα οποία συνδέονταν με την καθημερινή κλινική 
πράξη, ενώ παράλληλα έλαβαν χώρα κλινικά φρο
ντιστήρια όπως σχολείο εμβολιασμών στην Πρωτο
βάθμια Φροντίδα Υγείας, εργαστήριο δεξιοτήτων με 
προπλάσματα, εργαστήριο επειγουσών περιπτώσεων 
με ολόσωμο πρόπλασμα, βιωματικό Κλινικό Φροντι
στήριο Αντιμετώπισης Αιμορραγίας και Διαχείρισης 
Πολυτραυματία, εργαστήριο ενδαρθρικών ενέσεων. 
Το 2ο Ιπποκράτειο Πανελλήνιο Συνέδριο Γενικής Ιατρι
κής και Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας θα γίνει στις 
28 Φεβρουάριου 2020 στα Γιάννενα.



12;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Θ. ΛΙΟΥΠΗ HE ΔΙΟΙΚΗΤΗ 5ης ΥΠΕ
Μαγνησίας κ. Αθανάσιος Λιούπης, υγείας του Νομού.
ότι διο ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 204.9 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ 
Θ. ΛΙΟΥΠΗ
HE ΔΙΟΙΚΗΤΗ 5ης ΥΠΕ
Συνάντηση με τον νέο διοικητή της 
5ης Υγειονομικής Περιφέρειας κ. 
Φώτη Σερέτη είχε την Παρασκευή 
25 Οκτωβρίου ο βουλευτής Ν. 
Μαγνησίας κ. Αθανάσιος Λιούπης, 
κατά τη οποία συζητήθηκαν διεξοδικά 
θέματα, που αφορούν στον τομέα 
υγείας του Νομού.
0 κ. Λιούπης συζήτησε αρχικά με 
τον κ. Σερέτη το μείζον ζήτημα της 
στελέχωσης του Νοσοκομείου Βόλου 
με ιατρικό αλλά και νοσηλευτικό 
προσωπικό. 0 κ. Σερέτης από την 
πλευρά του ενημέρωσε τον κ. Λιούπη 
ότι διορίστηκαν δύο επικουρικοί 
ιατροί στο Νοσοκομείο Βόλου, στις 
ειδικότητες της αναισθησιολογίας 
και της παιδιατρικής κι ένας μόνιμος 
ορθοπεδικός, ενώ επισημάνθηκε 
ότι θα προχωρήσουν άμεσα οι 16 
προσλήψεις μόνιμου ιατρικού 
προσωπικού από πρόσφατη 
προκήρυξη.
Ακόμη, ο διοικητής της 5ης Υ.ΠΕ 
ανέφερε στον κ. Λιούπη ότι έχει 
γίνει προγραμματισμός για την 
κάλυψη μόνιμων θέσεων ιατρών 
από το νέο έτος, σύμφωνα με τον 
νέο Οργανισμό του Νοσοκομείου 
Βόλου, προκειμένου να λειτουργούν 
εύρυθμα όλες οι Κλινικές και τα νέα 
Τμήματα.
Στη συζήτηση τέθηκε και το θέμα της 
χρηματοδότησης του Νοσοκομείου 
Βόλου, με τον κ. Λιούπη να τονίζει 
για ακόμη μία φορά, ότι ήδη έχει 
καλυφθεί ο προϋπολογισμός, όπως 
και στα περισσότερα Νοσοκομεία 
της χώρας και θα πρέπει να 
επισπευσθούν όλες οι διαδικασίες, 
έτσι ώστε να ενισχυθεί οικονομικά το 
Αχιλλοπούλειο για να συνεχίσει το 
υψηλό έργο, το οποίο επιτελεί.
Από την πλευρά του, ο διοικητής 
σημείωσε πως ήδη έχει δοθεί 
έκτακτη χρηματοδότηση στο 
Νοσοκομείο και θα συνεχίσουν να 
δίνονται έκτακτες χρηματοδοτήσεις, 
έως ότου εγκριθούν οι νέοι 
προϋπολογισμοί, υπογραμμίζοντας 
ότι δεν θα αφήσει ούτε η Υ.ΠΕ , ούτε 
και το υπουργείο Υγείας οικονομικά 
ακάλυπτο το Νοσοκομείο Βόλου.
Στη συνάντηση τέθηκε και το 
θέμα της ιατρικής κάλυψης του 
Πολυδύναμου Περιφερειακού 
Ιατρείου Αλοννήσου με τον κ. Λιούπη 
να επισημαίνει πως η Υγειονομική 
Περιφέρεια πρέπει να προτείνει στο 
υπουργείο Υγείας την προκήρυξη 
μόνιμης θέσης ιατρού για το νησί 
των Β. Σποράδων σε θέση διευθυντή, 
ώστε να υπάρξει κίνητρο στους 
ενδιαφερομένους και άμεσα να 
γίνει η πλήρωση της θέσης, ενώ 
συζητήθηκε εκτενώς και η κατάσταση 
που επικρατεί στα Κέντρα Υγείας 
του Νομού, με τον κ. Σερέτη να 
σημειώνει πως θα πορθούν όλες οι 
αποφάσεις που χρειάζονται, ώστε να 
καλυφθούν τα κενά, όπου υπάρχουν.
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1  ΘΑ ΣΥΝΕΧΙΣΟΥΝ ΝΑ ΔΙΝΟΝΤΑΙ ΕΚΤΑΚΤΕΣ
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΕΙΣ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ

Πηγή: ΜΑΓΝΗΣΙΑ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 155.52 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

0A ΣΥΝΕΧΙΖΟΥΝ ΝΑ ΔΙΝΟΝΤΑΙ ΕΚΤΑΚΤΕΣ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΕΙΣ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ

ιΕΣΜΕΥΘΗΚΕ Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΗΣ 5ΗΣ ΥΠΕ Φ. ΣΕΡΕΤΗΣ, ΑΠΕΝΑΝΤΙ ΣΤΟΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗ ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ Αθ. ΛΙΟΥΠΗ

Σ
υνάντηση με τον νέο Δι
οικητή της 5ης Υγειονο- 
μικής Περιφέρειας κ. 
Φώτη Σερέτη είχε την Παρα

σκευή 25 Οκτωβρίου ο Βου
λευτής Ν. Μαγνησίας κ. Αθα
νάσιος Λιούπης, κατά τη οποία 
συζητήθηκαν διεξοδικά θέμα
τα, που αφορούν τον τομέα 
υγείας του νομού.

Ο κ. Λιούπης συζήτησε αρχικά 
με τον κ. Σερέτη, το μείζον ζή
τημα της στελέχωσης του Νο
σοκομείου Βόλου με ιατρικό 
αλλά και νοσηλευτικό προσω
πικό. Ο κ. Σερέτης από την πλευ
ρά του ενημέρωσε τον κ. Λιούπη 
ότι διορίστηκαν δύο επικουρικοί 
ιατροί στο Νοσοκομείο Βόλου, 
στις ειδικότητες της αναισθη- 
σιολογίας και της παιδιατρικής 
κι ένας μόνιμος ορθοπεδικός, 
ενώ επισημάνθηκε ότι θα προ
χωρήσουν άμεσα οι 16 προσ
λήψεις μόνιμου ιατρικού προ
σωπικού από πρόσφατη προ- 
κήρυξη.

Ακόμη, ο Διοικητής της 5ης 
Υ.ΠΕ ανέφερε στον κ. Λιούπη ότι

έχει γίνει προγραμματισμός για 
την κάλυψη μόνιμων θέσεων ια
τρών από το νέο έτος, σύμφωνα 
με τον νέο Οργανισμό του Νο
σοκομείου Βόλου, προκειμένου 
να λειτουργούν εύρυθμα όλες 
οι Κλινικές και τα νέα Τμήματα.

Στη συζήτηση τέθηκε και το 
θέμα της χρηματοδότησης του 
Νοσοκομείου Βόλου, με τον κ. 
Λιούπη να τονίζει για ακόμη μία

φορά, ότι ήδη έχει καλυφθεί ο 
προϋπολογισμός, όπως και στα 
περισσότερα Νοσοκομεία της 
χώρας και θα πρέπει να επισπευ- 
σθούν όλες οι διαδικασίες, έτσι 
ώστε να ενισχυθεί οικονομικά 
το Αχιλλοπούλειο για να συνε
χίσει το υψηλό έργο, το οποίο 
επιτελεί.

Από την πλευρά του, ο Διοι
κητής σημείωσε πως ήδη έχει

δοθεί έκτακτη χρηματοδότηση 
στο Νοσοκομείο και θα συνεχί- 
σουν να δίνονται έκτακτες χρη
ματοδοτήσεις, έως ότου εγκρι- 
θούν οι νέοι προϋπολογισμοί, 
υπογραμμίζοντας ότι δεν θα 
αφήσει ούτε η Υ.ΠΕ, ούτε και το 
Υπουργείο Υγείας οικονομικά 
ακάλυπτο το Νοσοκομείο Βόλου.

Στη συνάντηση τέθηκε και το 
θέμα της ιατρικής κάλυψης του 
Πολυδύναμου Περιφερειακού 
Ιατρείου Αλοννήσου με τον κ. 
Λιούπη να επισημαίνει πως η 
Υγειονομική Περιφέρεια πρέπει 
να προτείνει στο Υπουργείο Υγεί
ας την προκήρυξη μόνιμης θέσης 
ιατρού για το νησί των Β. Σπο- 
ράδων σε θέση Διευθυντή, ώστε 
να υπάρξει κίνητρο στους εν
διαφερομένους και άμεσα να γί
νει η πλήρωση της θέσης, ενώ 
συζητήθηκε εκτενώς και η κα
τάσταση που επικρατεί στα Κέν
τρα Υγείας του νομού, με τον κ. 
Σερέτη να σημειώνει πως θα 
παρθούν όλες οι αποφάσεις που 
χρειάζονται, ώστε να καλυφθούν 
τα κενά, όπου υπάρχουν.
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1  Β. Κικίλιας: «Προτεραιότητα η προσέλκυση
επενδυσεων στον τομεα της Υγειας

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 6-7 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 284.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Β. Κικίλιας: «Προτεραιότητα η προσέλκυση
Ο υπουργός Υγείας μίλησε χθες στο 4th EU-Arab World Summit

Στην προσέλκυση επενδύσεων στον 
τομέα της Υγείας, ως προτεραιότητα, 
αναφέρθηκε ο υπουργός Υγείας Βασί
λης Κικίλιας μιλώντας στο 4th EU- 
Arab World Summit που πραγματοποι
είται στην Αθήνα, επισημαίνοντας πως 
η κυβέρνηση του Κυριάκου Μητσοτά- 
κη επανασυστήνει την Ελλάδα στη διε
θνή σκηνή, μέσα από τρίπτυχο «Επεν- 
δύσεις-Μείωση φορολογίας-Νέες θέ
σεις εργασίας». «Από τις πρώτες μέρες 
δουλεύουμε μεθοδικά για να φτιάξουμε

επενδύσεων στον τομέα της Υγείας»
που πραγματοποιείται στην Αθήνα
ένα περιβάλλον φιλικό σε επενδύσεις 
για την ανάπτυξη της οικονομίας και 
την ανόρθωση της κοινωνίας. Επενδύ
σεις για να στηρίξουμε τη Δημόσια 
Υγεία, για να στηρίξουμε τους συμπολί
τες μας, για να προσφέρουμε το αγαθό 
της υγείας αποτελεσματικότερα και με 
σεβασμό στα χρήματα των φορολογού
μενων», είπε χαρακτηριστικά.

Ο υπουργός Υγείας αναφέρθηκε επί
σης στην αναποτελεσματικότητα του 
clawback και στην απουσία διαρθρωτι

κών μεταρρυθμίσεων από την προηγού
μενη κυβέρνηση.

«Στον πρώτο μας νόμο που ψηφίστη
κε πριν 10 μέρες στο ελληνικό Κοινο
βούλιο, κάναμε “ένα άλμα μεγαλύτερο 
από τη φθορά”. Ένα άλμα ανάπτυξης 
μεγαλύτερο από τη φθορά του claw
back. Ποιο είναι το άλμα ανάπτυξης; 
Κίνητρα επενδύσεων για τις εταιρείες. 
Δυνατότητα σε όσες εταιρίες του κλά
δου επενδύουν, να συμψηφίσουν μέρος 
των επενδύσεων αυτών με τις υποχρεώ

σεις τους έναντι του ελλ,ηνικού Δημοσί
ου για το clawback. Μετατρέπουμε το 
clawback από αντι-αναπτυξιακό “ψαλί
δι” σε επενδυτικό εργαλείο για τη δημι
ουργία νέων και καλών θέσεων εργα
σίας», τόνισε. Ο κ. Κικίλιας έκανε επί
σης ειδική αναφορά στην ανάπτυξη του 
Ιατρικού Τουρισμού στη χώρα μας, κα- 
λώντας τους παρευρισκόμενους εκπρο
σώπους από τις χώρες που συμμετέχουν 
στη Σύνοδο να επιλέξουν την Ελλάδα 
ως προορισμό.
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1  Πολιτική λύση για τα αναδρομικά ζητεί το Δίκτυο
Συνταξιούχων

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 21,23 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 510.8 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΝ ΣΥΝΤΟΜΙΑ

Πολιτική λύση 
για τα αναδρομικά 
ζητεί το Δίκτυο 
Συνταξιούχων
Να προχωρήσει άμεσα σε μια πο
λιτική λύση που θα σέβεται τους 
συνταξιούχους και θα επιστρέφει 
τα αναδρομικά που δικαιούνται, με 
βάση τις αποφάσεις του ΣτΕ για τις 
περικοπές του 2012, καλεί το Ενιαίο 
Δίκτυο Συνταξιούχων την κυβέρνη
ση και το υπουργείο Εργασίας. Το
νίζει μάλιστα ότι οι αποφάσεις του 
ΣτΕ στις 4 του Οκτωβρίου 2019 δεν 
ασχολούνται με τις περικοπές του 
2012 αλλά καθαρά με τους επανυ- 
πολογισμούς των κύριων και επι
κουρικών συντάξεων, καθώς και 
με τον νέο τρόπο υπολογισμού των 
συντάξεων. Σελ. 23
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1  Πολιτική λύση για τα αναδρομικά ζητεί το Δίκτυο Συνταξιούχων
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 21,23 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Lk\/m

Με αμετάκλητες αποφάσεις της Ολομέλειας του ΣτΕ, αντισυνταγματικές 
έχουν κριθεί οι μνημονιακές περικοπές σε κύριες και επικουρικές συντάξεις 
και η περικοπή ίων δώρων Χριστουγέννων, Πάσχα και επιδόματος αδείας.

Πολιτική λύση 
για τα αναδρομικά 
ζητούν οι συνταξιούχοι
Να προχωρήσει άμεσα σε μια πο
λιτική λύση που θα σέβεται τους 
συνταξιούχους και θα επιστρέφει 
τα αναδρομικά που δικαιούνται, 
με βάση τις αποφάσεις του ΣτΕ 
για τις περικοπές του 2012, καλεί 
την κυβέρνηση και το υπουργείο 
Εργασίας το Ενιαίο Δίκτυο Συ
νταξιούχων.

Ενημερώνει μάλιστα τα μέλη 
του, αλλά και τους υπόλοιπους συ
νταξιούχους, ότι οι αποφάσεις που 
δημοσιεύθηκαν από το ΣτΕ στις 
4 Οκτωβρίου 2019 δεν ασχολού
νται με τις περικοπές του 2012 για 
τους νόμους 4051/12 και 4093/12, 
αλλά καθαρά με τους επανυπο- 
λογισμούς των κύριων και επι
κουρικών συντάξεων, καθώς και 
με τον νέο τρόπο υπολογισμού 
των συντάξεων. Και επισημαί
νει πως το Δίκτυο ήταν από τους 
πρώτους που είχαν προσβάλει τις 
τρεις υπουργικές αποφάσεις του 
νόμου Κατρούγκαλου, που αφο
ρούσαν τον επανυπολογισμό σε 
κύρια και επικουρική σύνταξη, 
καθώς και την περικοπή πάνω 
από 1.300 ευρώ κύριας και επι
κουρικής.

Το ΕΝΔΙΣΥ καλεί την κυβέρνη
ση να δώσει άμεσα πολιτική λύση 
για την επιστροφή των αναδρομι
κών και επισημαίνει πως μορφή 
χιονοστιβάδας παίρνουν οι απο
φάσεις από το Ελεγκτικό Συνέδριο 
και διοικητικά δικαστήρια της χώ
ρας, οι οποίες δικαιώνουν όσους 
συνταξιούχους προσφεύγουν και 
ζητούν την αναδρομική επιστρο
φή των περικοπών που έγιναν με 
τους μνημονιακούς νόμους 4051 
και 4093 του 2012, καθώς και την 
ειδική εισφορά αλληλεγγύης. Οι εν 
λόγω μνημονιακές περικοπές στις 
κύριες και επικουρικές συντάξεις, 
καθώς και η περικοπή των δώ
ρων Χριστουγέννων, Πάσχα και 
επιδόματος αδείας, έχουν κριθεί 
αντισυνταγματικές, όπως είναι 
γνωστό, με τις αμετάκλητες απο
φάσεις της Ολομέλειας του ΣτΕ 
(υπ’ αρ. 2287-2290/2015), με τις 
αποφάσεις της Ολομέλειας του 
Ανώτατου Ειδικού Δικαστηρίου

(υπ’ αρ. 1-4/2018) και με τις υπ’ 
αρ. 127/2016 και 1227/2018 απο
φάσεις της Ολομέλειας του Ελε
γκτικού Συνεδρίου.

Σε μια προσπάθεια να ενημε
ρώσει έγκυρα τους σηνταξιούχους, 
το ΕΝΔΙΣΥ υποστηρίζει τα εξής:

Οσοι συνταξιούχοι έχουν κα
ταθέσει ήδη αγωγές διεκδικούν 
αναδρομικά ανάλογα με την ημε
ρομηνία κατάθεσης του δικογρά
φου τους. Τα αναδρομικά -από τις 
περικοπές του 2012 (νόμοι 4051 
και 4093) είναι διεκδικήσιμα έως 
31/12/2018, σύμφωνα με τις απο
φάσεις του ΣτΕ του 2015, οι οποίες

Οι περικοπές 
έχουν κριθεί 
αντισυνταγματικές, 
υποστηρίζει το Ενιαίο 
Δίκτυο Συνταξιούχων.

έκριναν τις περικοπές των συγκε
κριμένων νόμων αντισυνταγμα
τικές. Για τα δώρα και επιδόματα 
αδείας, καθώς και για την εισφο
ρά αλληλεγγύης, οι διεκδικήσεις 
είναι έως και σήμερα.

Μάλιστα, το ΕΝΔΙΣΥ τονίζει 
ότι υπάρχουν επιπλέον τρεις λό
γοι που επιτάσσουν την καταβο
λή των αναδρομικών:

1. Οι συνταξιούχοι δικαστές 
εισέπραξαν τα αντίστοιχα ανα
δρομικά ποσά για τους συγκεκρι
μένους νόμους με απόφαση του 
ειδικού δικαστηρίου (Μισθοδι- 
κείο) το 2018.

2. Εχει εκτελεστεί ήδη από τον 
ΕΦΚΑ πρωτόδικη απόφαση των 
διοικητικών δικαστηρίων που 
αφορούσε διεκδικήσεις αναδρο
μικών (των σηγκεκριμένων νόμων) 
η οποία αναφέρεται σε συνταξι
ούχους της ΔΕΗ.

3. Με νομοθετική ρύθμιση επι- 
στράφηκαν αναδρομικά σε ένστο
λους, καθηγητές πανεπιστημίου 
και γιατρούς του ΕΣΥ.

ΡΟΥΛΑ ΣΑΛ0ΥΡ0Υ
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1  Απεργία στα διαγνωστικά για το clawback
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 71.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απεργία
στα διαγνωστικά 
για το clawback
Κατεβάζουν ξανά «ρολά» δι
αγνωστικά εργαστήρια και 
πολυϊατρεία εξαιτίας του 
υπέρογκου clawback. Το 
Συντονιστικό Όργανο των 
ιδιωτικών Ενώσεων Πρω
τοβάθμιας Υγείας αποφάσι
σε χθες να πραγματοποιήσει 
προειδοποιητική απεργία 
εντός του Νοεμβρίου, εξαι
τίας των δυσβάσταχτων 
οικονομικών υποχρεώσεων 
που τους έχουν επιβληθεί. 
Οι φορείς ιδιωτικής ΠΦΥ 
πραγματοποίησαν χθες έκτα
κτη σύσκεψη στα γραφεία 
του Πανελλήνιου Ιατρικού 
Συλλόγου με τη συμμετοχή 
του προέδρου του ΕΟΠΥΥ 
Βασίλη Πλαγιαννάκου και 
της αντιπροέδρου, Θεανώς 
Καρποδίνη. Η κ. Καρποδίνη 
επεσήμανε ότι στόχος είναι 
τα επόμενα τρία χρόνια 
να καταργπθεί πλήρως το 
clawback.
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1  Το κόστος φρενάρει τους εν δυνάμει γονείς
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 223.43 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΥΠΟΓΕΝΝΗΤΙΚΟΤΗΤΑ

Το κόστος 
φρενάρει τους 
εν δυνάμει γονείς
ΕΝΑΣ ΣΤΟΥΣ ΔΥΟ θεωρεί όχι το υψηλό 
οικονομικό κόστος επηρεάζει την απόφα
σή του να αποκτήσει παιδί, ποσοστό που... 
εκτινάσσεται στο 80% για κατοίκους που 
προέρχονται από ακριτικές νησιωτικές και 
ακριτικές ηπειρωτικές περιοχές. Αυτό έδειξε 
μελέτη για τη διερεύνησπ των παραγόντων 
που δημιουργούν το πρόβλημα υπογεννητι- 
κότητας στην Ελλάδα, η οποία πραγματοποι
ήθηκε με πρωτοβουλία της Μη Κυβερνητικής 
Οργάνωσης HOPEgenesis σε συνεργασία με 
τον Ομιλο Eurolife.

Οι περιοχές με μικρό πληθυσμό, ακριτικές 
ηπειρωτικές με δύσκολη πρόσβαση σε δομές 
υγείας και ακριτικά νησιά, αλλά και ορεινές 
ημιαστικές περιοχές παρουσιάζουν το μεγα
λύτερο πρόβλημα υπογεννπτικότητας. Και 
αυτό γιατί οι κεντρικές δομές υγείας, λόγω 
της γεωγραφικής τους ιδιαιτερότητας, αδυ
νατούν να προσφέρουν ικανοποιητικές υπη
ρεσίες υγείας σε αυτές τις περιοχές. Η τοπική 
παρουσία γυναικολόγου ή μαίας, ακόμη και 
υποτυπώδους Κέντρου Υγείας, είναι αδύνατη, 
ενώ η παρουσία του αγροτικού γιατρού δεν 
δημιουργεί αίσθημα ασφάλειας και ηρεμίας 
στις γυναίκες, προκειμένου να πάρουν τη 
δύσκολη απόφαση για εγκυμοσύνη.

Ακριτικές περιοχές
Σύμφωνα με τα αποτελέσματα της μελέτης 
-την οποία εκπόνησε το Εργαστήριο Διαχείρι
σης Κινδύνων και Ασφαλίσεων του τμήματος 
Στατιστικής του Πανεπιστημίου Πειραιά- από 
τα άτομα που αξιολογούν τη δυσκολία πρό
σβασης σε υπηρεσίες υγείας, το 46,9% προ
έρχεται από ακριτική ηπειρωτική περιοχή, το 
43,8% από ακριτική νησιωτική, το 6,3% από 
ημιαστική και το 3,1 % από αστική.

Το συγκεκριμένο πρόβλημα δεν αφορά, 
όπως αναφέρεται στην έρευνα, στις γυναί
κες ημιαστικών και αστικών περιοχών, όπου 
οι δομές υγείας είναι ικανοποιητικές όσον 
αφορά τόσο στην απόσταση όσο και στην 
ποιότητα στις υπηρεσίες. Τα προβλήματα 
τα οποία αντιμετωπίζουν είναι διαφορετικά, 
οικονομικού περιεχομένου, αλλά και κυρίως 
στοιχείων που έχουν να κάνουν με τη σύν
δεση της μητρότητας με τις συνθήκες και το 
κανονιστικό πλαίσιο της εργασίας.

Στις ακριτικές ηπειρωτικές και νησιωτικές 
περιοχές υπάρχει πρόβλημα επάρκειας ιατρι
κών υπηρεσιών κατά τη φάση της εγκυμο
σύνης καθώς και του τοκετού. Σε αυτές τις 
περιοχές χρειάζεται σαφέστατη ενίσχυση των 
ιατρικών υπηρεσιών είτε μέσω κεντρικών δο
μών υγείας είτε μέσω οργανισμών-φορέων 
που υποστηρίζουν ιατρικά τις περιοχές αυτές. 
Στις ημιαστικές περιοχές υπάρχει διαθεσιμό
τητα κατάλληλων ιατρικών υποδομών, αλλά 
επιζητείται οικονομική ενίσχυση για ιατρικές 
δαπάνες κύησης και τοκετού, και κατά περί
πτωση για δαπάνες βρεφονηπιακών σταθ
μών. Αναφορικά με το χρόνο απόκτησης 
παιδιού, 6 στους 10 ερωτηθέντες απάντησαν 
ότι επιθυμούν να αποκτήσουν τέκνο εντός 
διετίας, το 22,2% σε τρία ή τέσσερα χρόνια 
και το 13,1 % σε μια πενταετία. Η συντριπτική 
πλειονότητα του δείγματος, σε ποσοστό 80%, 
επιθυμεί έως τρία παιδιά.
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1  Εισβολή στον Αγιο Σάββα από τον Ρουβίκωνα
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 29 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 93.57 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εισβολή στον 
Αγιο Σάββα από 
τον Ρουβΐκωνα
ΕΦΟΔΟ στο Αντικαρκινικό Νοσοκομείο 
«Αγιος Σάββας» πραγματοποίησαν χθες 
το πρωί εννέα μέλη του Ρουβίκωνα. Τα 
μέλη της αναρχικής συλλογικότητας, «ως 
αυτόκλητοι προστάτες» του ΕΣΥ, επιτέθη
καν λεκτικά στην αναπληρώτρια διοική- 
τρια του νοσοκομείου, βιντεοσκοπώντας 
τη, ενώ ύστερα από λίγο αποχώρησαν 
εκτοξεύοντας διάφορες απειλές εις βάρος 
προσώπων.

Την ίδια ώρα, γιατροί και εργαζόμενοι 
από την Ενωση Ιατρών Νοσοκομείων Ελ
λάδας και την Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Εργαζομένων Ελλάδας ήταν στο γραφείο 
του διοικητή ανηδρώντας στην απόφασή 
του να μην ανανεώσει ης συμβάσεις σε έξι 
από τους 12 επικουρικούς γιατρούς που 
εργάζονται στο θεραπευτήριο.

Τελικά, τη λύση έδωσε ο διοικητής 
της 1η ΥΠΕ Παναγιώτης Στάθης, ο οποίος 
ενημέρωσε τον διοικητή ότι σε συνεννό
ηση με το υπουργείο Υγείας θα βρεθεί το 
κονδύλι για τη μισθοδοσία τους και έτσι θα 
παραμείνουν και οι 12 επικουρικοί στην 
εργασία τους. Να σημειωθεί όπ η διοίκηση 
του νοσοκομείου με χθεσινή ανακοίνωσή 
της καταδικάζει την εισβολή του Ρουβίκω
να στο θεραπευτήριο. «Η οδός της βίας εί
ναι αδιέξοδη, ολισθηρή και επικίνδυνη» 
αναφέρει, μεταξύ άλλων, η ανακοίνωση.
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1  Πολιτικές επαφές για διάθεση ασθενοφόρου στο
Κέντρο Υγείας Ιάσμου

Πηγή: ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ ΤΗΣ
ΘΡΑΚΗΣ

Σελ.: 2 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 195.33 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πολιτικές επαφές για διάθεση ασθενοφόρου
στο Κέντρο Υγείας Ιάσμου
Συνάντηση με την υποδιοικήτρια της 4η ΥΠΕ είχε ο Αντιδήμαρχος 
Υγείας, Παιδείας, Αθλητισμού και Πολιτισμού του Δήμου Ιάσμου

^WELCOME
Autumn

Την Τρίτη 29 Οκτωβρίου, ο Αντιδήμαρχος 
Υγείας, Παιδείας, Αθλητισμού και Πολιτισμού 
του Δήμου Ιάσμου Οκτάι Γιαλόύτς, συνοδευό- 
μενος από τον δημοτικό σύμβουλο Σαλήμ 
Χουσεΐν και την κοινωνικό λειτουργό Αργυρώ 
Αλεξάνδρου, συναντήθηκε με την υποδιοική- 
τρια της 4ης ΥΠΕ κ. Ειρήνη Χατζοπούλου στη

Θεσσαλονίκη.

Κατά τη συνάντηση τέθηκαν μία σειρά από ελ
λείψεις που αντιμετωπίζει το Κέντρο Υγείας 
Ιάσμου, με βασικότερη αυτήν του ασθενοφό
ρου, για το οποίο υπάρχει άμεση και επιτακτι
κή ανάγκη.
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1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΑΓ. ΣΑΒΒΑΣ»: Νίκησε η
κινητοποίηση των εργαζομένων

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 1,27 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 911.21 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΑΓ. ΣΑΒΒΑΣ»
Νίκησε η κινητοποίηση 
ίων εργαζομένων ςελ.27
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1  ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ «ΑΓ. ΣΑΒΒΑΣ»: Νίκησε η κινητοποίηση των εργαζομένων
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,27 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

ins ΝΤΑΝΙ ΒΕΡΓΟΥ

Χρίστος είναι επικουρικός γιατρός στο 
Νοσοκομείο «Γ. Γεννηματάς». Ξεκίνησε 
να εργάζεται στο Τμήμα Επειγόντων 
Περιστατικών (ΤΕΠ) του νοσοκομεί
ου στον αξονικό τομογράφο στις 10 
Σεπτεμβρίου 2018 με δωδεκάμηνη 
σύμβαση. Πριν από δύο μήνες απο
λύθηκε. Δύο μήνες ήταν άνεργος. Την 
περασμένη Παρασκευή 24 Οκτωβρί
ου, ξαναπροσλήφθηκε, πάλι με 12μηνη 
σύμβαση, «με καθεστώς πλήρους και 
αποκλειστικής απασχόλησης και μηνι
αίες αποδοχές πρωτοδιόριστου γιατρού 
ΕΣΥ με βαθμό επιμελητή Β’». Πριν κλεί
σει μήνας τον έβαλαν εφημερία 12ωρη 
βραδινή. «Με θέλουν για να βγάζω τις 
νύχτες», μας λέει, γιατί οι υπόλοιποι 
γιατροί, παλιότεροι και ανώτεροι του, 
είναι πάνω από 60 χρόνων και «δεν 
μπορούν να τις κάνουν».

Αλλοι, σαν τον Χρίστο, εργάζονται 
4 ή 7 χρόνια με τον ίδιο τρόπο. Οσοι, 
δε, είναι πέντε χρόνια στο σύστημα 
θα έπρεπε να γίνονται επιμελητές Α’. 
Ωστόσο απολύονται και ξαναμπαίνουν 
στο σύστημα με τον μισθό του πρωτο- 
διοριζόμενου επιμελητή Β’. «Θα είναι

Συλλογική απάντηση 
και νίκη των γιατρών

Εργαζόμενοι στο νοσοκομείο «ΛγιοεΣάββαε» αλλά και συνάδελφοίious 
από άλλα νοσοκομεία ins λ ττικήε διεκδικούν υιν παραμονή του συνόλου 
ίων επικουρικών γιατρών στο νοσοκομείο

Από δεξιά: ο Μιχάληε Για waxes, πρόεδροί ins ΠΟΕΔΗΗ, και η Ολγα 
Κοσμοηούήου, εκπρόσωπο* uis ΕίΝΑΠ, ζητούν από τον Γιώργο Δενδραμή, 
διοικητή του νοσοκομείου «Αγιο* Σάββα*», να ανακαλέσει την απόφασή 
του και να ζητήσει από το υπουργείο Υγείαs το σύνοδο των θέσεων των 
επικουρικών γιατρών του νοσοκομείου

Υστερα από μια μεγαλειώδη διαμαρτυρία από γιατρούς στον αύλειο χώρο του «Αγίου 
Σάββα» και εκπροσώπους της ΑΔΕΔΥ, της ΠΟΕΔΗΝ και της ΕΙΝΑΠ στο γραφείο του 
διοικητή Γ. Δενδραμή, οι έξι επικουρικοί γιατροί που είχαν απολυθεί πέραν κάθε λογικής 
φαίνεται πως θα παραμείνουν στη δουλειά τους, καθώς υπήρξε παρέμβαση του διοικητή της 
1ης Υγειονομικής Περιφέρειας Αττικής · Παρέμβαση πραγματοποίησε και ο «Ρουβίκωνας»

Β’ και πάλι Β’ μέχρι να πεθάνουν. Δεν 
είναι ζωή αυτή», μας λέει.

Τον Χρίστο Αργύρη τον συναντή
σαμε στον «Αγιο Σάββα» χθες το πρωί. 
Μόλις είχε σχολάσει από μια 12ωρη 
εφημερία στο νοσοκομείο του. Ηταν 
εκεί από τους πρώτους για την παρά
σταση διαμαρτυρίας στις 9 το πρωί, 
όπως και άλλοι δεκάδες εργαζόμενοι 
σε νοσοκομεία της Αττικής, για να συ
μπαρασταθεί στους 6 από τους 12 επι
κουρικούς γιατρούς του μεγαλύτερου 
ογκολογικού νοσοκομείου της χώρας, 
για τους οποίους επιλεκτικά ο διοικη
τής δήλωσε εγγράφως προς το υπουρ
γείο Υγείας ότι οι θέσεις τους περισσεύ
ουν. Τη στιγμή που το Εθνικό Σύστημα 
Υγείας στενάζει από τις ελλείψεις προ
σωπικού και όλοι οι διοικητές νοσοκο
μείων ανά την Ελλάδα έχουν δηλώσει 
ότι χρειάζονται τους επικουρικούς τους 
γιατρούς και άλλους τόσους για να κα- 
λύψουν τις ανάγκες των ασθενών, ο δι
οικητής του «Αγίου Σάββα», Γιώργος 
Δενδραμής, πρωτοτύπησε και αυθαί
ρετα ζήτησε από το υπουργείο Υγείας 
να παραμείνουν οι μισοί.

Παρακάμπτοντας ακόμα και το καθ’ 
ύλην αρμόδιο Επιστημονικό Συμβούλιο 
του νοσοκομείου, ο διοικητής αποφά
σισε και διέταξε. Σε επιστολή του στον 
Σύλλογο Εργαζομένων του νοσοκομεί
ου, το Συμβούλιο «επισημαίνει πως δεν 
ζητήθηκε μέχρι τούδε (σ.σ. 29.10.2019) 
η γνώμη του περί πλήρωσης κενών

και κενουμένων θέσεων». Πάγια θέση 
του, σημειώνει, είναι ότι πρέπει να 
προκηρύσσονται εγκαίρως οι κενω- 
θείσες θέσεις και να καλύπτονται με 
μόνιμους γιατρούς. Διευκρινίζει δε ότι 
«στη δυσχερή θέση στην οποία έχουμε 
περιέλθει λόγω μη κάλυψης των κενών 
οργανικών θέσεων και των τεράστι
ων αναγκών που δημιουργούνται ως 
επακόλουθο αυτών», οι επικουρικοί 
γιατροί «καλύπτουν μέρος των πάγιων 
αναγκών, συμβάλλοντας στην εύρυθ
μη λειτουργία του νοσοκομείου». Επο
μένως, «η μη πλήρωση τουλάχιστον 
των ήδη υπαρχουσών και κενουμέ
νων προσεχώς θέσεων επικουρικών 
ιατρών θα έχει ως αποτέλεσμα τη δη
μιουργία προβλημάτων στην εύρυθμη 
λειτουργία ορισμένων Τμημάτων του 
Νοσοκομείου». Κατά συνέπεια, τονίζει 
το Συμβούλιο, «αιτούμεθα την κατά το 
δυνατόν διατήρηση τουλάχιστον των 
υπαρχουσών θέσεων των επικουρικών 
γιατρών» και προσθέτει πως θεωρεί ότι 
«σε κάθε περίπτωση θα πρέπει να ζη
τείται η γνώμη των Συντονιστών Διευ
θυντών είτε των Επιστημονικά Υπευ
θύνων των Τμημάτων για τις ανάγκες 
εκάστου Τμήματος».

Οι συναντήσεις
Μετά τη μαζική παράσταση διαμαρ

τυρίας το πρωί στον αύλειο χώρο του 
νοσοκομείου, εκπρόσωποι της ΑΔΕΔΥ, 
της ΠΟΕΔΗΝ και της ΕΙΝΑΠ που έδω

σαν το «παρών» επιδίωξαν συνάντηση 
με τον διοικητή, κατά την οποία ξεκα
θάρισαν πως η επιλεκτική διατήρηση 
των μισών θέσεων γίνεται εκδικητικά 
στο πρόσωπο του Κώστα Καταραχιά, 
ενός από τους έξι απολυόμενους, που 
είναι και πρόεδρος του Σωματείου Ερ
γαζομένων του νοσοκομείου. «Είναι 
κρίμα να ταλαιπωρούνται οι ασθενείς 
σε ένα κρίσιμο νοσοκομείο για μια τέ
τοια απόφαση που δεν έχει καμία λο
γική. Ζητήστε από την Υγειονομική 
Περιφέρεια και το υπουργείο τη διατή
ρηση και των 12 θέσεων επικουρικών 
γιατρών», είπε στον διοικητή του νο
σοκομείου ο Μιχάλης Γιαννάκος, πρό
εδρος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Εργαζομένων Δημοσίων Νοσοκομείων 
(ΠΟΕΔΗΝ).

Η Ολγα Κοσμοπούλου, εκπρόσωπος 
του μεγαλύτερου πρωτοβάθμιου σω
ματείου νοσοκομειακών γιατρών της 
χώρας, της ΕΙΝΑΠ, ζήτησε από τον 
διοικητή να συγκαλέσει εκτάκτως το 
Επιστημονικό Συμβούλιο του νοσοκο
μείου προκειμένου να διαπιστώσει αν 
χρειάζονται οι επικουρικοί γιατροί, να 
ανακαλέσει το προηγούμενο έγγραφό 
του και να αιτηθεί για τις 12 θέσεις επι
κουρικών γιατρών. Ο Μιχάλης Μιλτσα- 
κάκης, εκπροσωπώντας την Εκτελε
στική Γραμματεία της ΑΔΕΔΥ, διάβασε 
το ομόφωνο προχθεσινό ψήφισμα της 
Ενωσης για την παραμονή όλων των 
γιατρών στο νοσοκομείο.

Στη διάρκεια της παρέμβασης των 
εκπροσώπων των συνδικαλιστικών 
φορέων ο διοικητής του νοσοκομείου 
δέχτηκε τηλεφώνημα από τον διοικη
τή της 1ης Υγειονομικής Περιφέρειας 
Αττικής, Παναγιώτη Στάθη. Ο -και αντι
στράτηγος εν αποστρατεία της Ελλη
νικής Αστυνομίας- διοικητής ζήτησε 
από τον Γιώργο Δενδραμή να μεταβεί 
άμεσα στο γραφείο του στην 1η ΥΠΕ. 
Τον διοικητή συνοδέυσαν το Σωμα
τείο Εργαζομένων του νοσοκομείου, 
εργαζόμενοι του «Αγ. Σάββα», αλλά και 
άλλων νοσοκομείων που βρίσκονταν 
στη διαμαρτυρία. Με συνοπτικές δια
δικασίες, μην αφήνοντας τον διοικητή 
να εξηγήσει το παραμικρό, ο Παναγιώ
της Στάθης τον διέταξε: «Πήγαινε στο 
νοσοκομείο τώρα να στείλεις το αίτη
μα για τους 12 γιατρούς και θα βρούμε 
εμείς -ΥΠΕ και υπουργείο- τα χρήματα». 
Ο διοικητής αποχώρησε και το αίτημα 
εστάλη μέσα στην επόμενη ώρα.

Κι ενώ ο διοικητής έλειπε, μέλη του 
«Ρουβίκωνα» πραγματοποίησαν πα
ρέμβαση στο γραφείο του, στο οποίο 
βρισκόταν η αναπληρώτρια διοικήτρια, 
φωνάζοντας συνθήματα και καταγγέλ
λοντας τις σχεδιαζόμενες απολύσεις και 
την υποβάθμιση της δημόσιας υγείας, 
ενώ στη συνέχεια αποχώρησαν.

Το Σωματείο Εργαζομένων του νο
σοκομείου, μετά από γενική συνέλευ
ση νωρίς το απόγευμα, αποφάσισε να 
πραγματοποιήσει παράσταση διαμαρ
τυρίας στο υπουργείο Υγείας την Παρα
σκευή στις 12.30 το μεσημέρι. «Δεν θα 
δεχτούμε να χάσουμε κανέναν γιατρό 
από τα νοσοκομεία», δήλωσε ο Κώστας 
Καταραχιάς στην «Εφ.Συν.», προσθέτο
ντας ότι ελπίζει το παράδειγμα του«Αγ. 
Σάββα», «που όσο και αν επιχειρήθηκε 
να αποσιωπηθεί υπάρχει ένα δίκτυο 
ενημέρωσης και ο κόσμος μαθαίνει τι 
συμβαίνει, να είναι ένα δυνατό μήνυμα 
προς την κυβέρνηση».
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1  Ράντζα στο «Αττικόν», καθαρίστριαακροβάτης στον
«Ερυθρό Σταυρό»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

31-10-2019

Επιφάνεια: 196.49 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

► ► ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΕΣ ΠΟΕΔΗΝ

Ράντζα στο «Αττικόν», καθαρίστρια- 
ακροβάτης στον «Ερυθρό Σταυρό»
Η ΓΝΩΣΤΗ εικόνα, αυτή των δεκά
δων παρατεταγμένων ράντζων στους 
διαδρόμους, διαμορφώθηκε και κατά 
τη χθεσινή εφημερία του νοσοκομείου 
«Αττικόν».

Σύμφωνα με την Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων Δημόσιων Νοσο
κομείων (ΠΟΕΔΗΝ), η χθεσινή εφημερία 
του νοσηλευτικού ιδρύματος ξεκίνησε με 
ακτινολογικό μηχάνημα στο Τμήμα Επει
γόντων Περιστατικών εκτός λειτουργίας 
καθώς επίσης και με τον έναν από τους 
δύο αξονικούς τομογράφους με βλάβη. 
Τα έκτακτα περιστατικά αναγκαστικά ηα- 
ραπέμπονταν σε άλλα μηχανήματα, εκτός 
ΤΕΠ, με αποτέλεσμα ο χρόνος αναμονής 
για όλους τους ασθενείς να μεγαλώνει, 
το ίδιο και η ταλαιπωρία τους. Την κα
τάσταση διάλυσης συμπλήρωνε η έλλει

ψη σε τραυματιοφορείς, σύμφωνα με τις 
καταγγελίες της ΠΟΕΔΗΝ.

Την ίδια στιγμή, η ΠΟΕΔΗΝ διένειμε 
φωτογραφία που προκαλεί ανησυχία για 
τις συνθήκες εργασίας γυναικών στην 
καθαριότητα στο νοσοκομείο «Ερυθρός 
Σταυρός».

Η φωτογραφία δείχνει μια γυναίκα να 
καθαρίζει τζάμια στον τρίτο όροφο του 
νοσοκομείου, σε μεγάλο ύψος από την 
εξωτερική πλευρά του κτιρίου, χωρίς να 
υπάρχει κάποιο προστατευτικό μέσο για 
να πατήσει. Η ΠΟΕΔΗΝ καλεί τον διοι
κητή του νοσοκομείου να εφαρμόσει την 
εργατική νομοθεσία, η οποία καθορίζει 
ότι τα παράθυρα στον εξωτερικό χώρο 
πρέπει να καθαρίζονται με ανυψωτικά 
μηχανήματα.

ΜΑΡΙΑ - ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
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1  «Ορφανά» από γιατρούς πολλά νησιά
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 384.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

«Ορφανά» 
από Yiaipoijs 
πολλά νησιά

Αποχωρούν 200 λειτουργοί του Ιπποκράτη από us 
pova6ss Πρωτοβάθμιας Φροντίδας. Λήγουν 

σήμερα τα ασφαλιστικά μέτρα που είχαν καταθέσει

Δ
ιακόσιοι γιατροί xns Πρωτο- 
βάθμια5 Φροντίδας Υγείας, 
που υπηρετούν κυρίως στα νη

σιά του Αιγαίου, βγαίνουν εκτός 
Εθνικού Συστήματος Υγείας την 
1η Νοεμβρίου.

Πρόκειται για λειτουργούς του 
Ιπποκράτη που σήμερα καλύ
πτουν βασικές υγειονομικές ανά
γκες του πληθυσμού των νησιών 
μας αλλά και των προσφύγων και 
μεταναστών, οι οποίοι καθημερι
νά καταφθάνουν κατά εκατοντά
δες στα νησιά και πολλοί από αυ
τούς έχουν άμεση ανάγκη από ια

τροφαρμακευτική περίθαλψη. Οι 
200 γιατροί πρέπει υποχρεωτι
κά να αποχωρήσουν από τις μο
νάδες της Πρωτοβάθμιας Φροντί
δας Υγείας (ΠΦΥ), καθώς είχαν επι
στρέφει στο δημόσιο σύστημα με 
δικαστικές αποφάσεις, μετά την 
απόφαση της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ 
να συνεχίσει τον νόμο του Αδω- 
νη Γεωργιάδη του 2014, βάσει του 
οποίου το ιατρικό προσωπικό των 
ιατρείων του πρώην ΙΚΑ, που μετο
νομάστηκαν ΠΕΔΥ, έπρεπε να επι- 
λέξει ανάμεσα στο δημόσιο σύστη
μα και το ιδιωτικό έργο.

Οι 200 γιατροί του πρώην ΙΚΑ, 
που είχαν επιστρέφει στο Δημόσιο 
μετά τη δικαστική απόφαση, πρέ
πει υποχρεωτικά να αποχωρήσουν 
στις 31 όκτωβρίου, διότι λήγουν 
τα ασφαλιστικά μέτρα που είχαν 
καταθέσει. Ωστόσο, η αποχώρη
σή τους αναμένεται να προκαλέ- 
σει σοβαρά προβλήματα στην κά
λυψη των υγειονομικών αναγκών 
του πληθυσμού.

Σύμφωνα μετά τελευταία στοι
χεία της Πανελλήνιας Ομοσπον
δίας Εργαζομένων στα Δημόσια 
Νοσοκομεία (ΠΟΕΔΗΝ), στα Κέ

ντρα Υγείας της ηπειρωτικής χώ
ρας, αλλά και στα νησιά, «οι ελ
λείψεις προσωπικού είναι τραγι
κές. Στις 10.000 οργανικές θέσεις 
υπηρετούν 3.500 και στις 7.000 θέ
σεις ιατρών υπηρετούν 3.000, εκ 
των οποίων οι 2.000 είναι αγροτι
κοί ιατροί».

Οι εκπρόσωποι των γιατρών 
του πρώην ΙΚΑ ζητούν από το 
υπουργείο Υγείας παράταση 2-3 
μηνών, προκειμένου να υπάρ
ξουν τελεσίδικες αποφάσεις από 
τη Δικαιοσύνη για το εργασιακό 
τους μέλλον.
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1  Οσμή σκανδάλου με τις εργολαβίες στο «Αττικόν»
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
31-10-2019

Επιφάνεια: 88.56 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Οσμή σκανδάλου με τις 
εργολαβίες στο «Αττικόν»

«Οσμή» σκανδάλου αναδύεται από το νοσοκομείο «Αττικόν» και 
συγκεκριμένα στον τομέα καθαριότητας, όπως καταγγέλλει η ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, κάνοντας λόγο για συμφέροντα που στηρίζουν «φυτευτές» 
προσλήψεις καθαριστών: «Για ποιον λόγο παραμένει ακόμα η εργο
λαβία καθαριότητας στο ΑΤΤΙΚΟ; Γιατί δεν εφαρμόζονται ο νόμος 
και οι δικαστικές αποφάσεις; Ποια συμφέροντα στηρίζουν ακόμα 
τους εργολάβους; Θυμίζουμε ότι το ελληνικό Δημόσιο έχει δικαι
ωθεί σε ό,τι αφορά τη δυνατότητά του να διώξει τις εργολαβίες 
από το ΕΣΥ, το Νοσοκομείο έχει κερδίσει ενάντια στα ασφαλιστι
κά μέτρα της εταιρείας, έχουν ολοκληρωθεί όλες οι τυπικές δια
δικασίες μέσω ΑΣΕΠ για την πρόσληψη των εργαζομένων καθα
ριότητας».
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